



AN ENERGY BOOST

能量棒

FOR AN INSTANT ENERGY SHOT 瞬时有效补充能量

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor An Energy Boost contains key nutrients for your horse and an extra boost of energy for before and during intense work and speedy recovery afterwards.

Cavalor 能量棒富含运动马需要的重要营养物质，在高强度运动前或期间给它一支能量棒，可以促进体能快速恢复。

Cavalor An Energy Boost gives your horse the extra energy it needs for intense physical exertion. It contains easily digestible carbohydrates to raise blood sugar levels quickly. Cavalor An Energy Boost also contains amino acids, minerals, vitamins, and other substances vital to muscle activity and stamina. Cavalor An Energy Boost also contains electrolytes to help with speedier recovery after competition or periods of intense work. Electrolytes are lost during perspiration and must be quickly replenished to prevent stiff muscles, support the recovery phase, and keep the horse in good shape.

Cavalor 能量棒可以为您的爱马高强度运动提供额外能量支持。本产品富含非常容易消化的碳水化合物可以快速提高血糖水平。同时它独特的丰富营养成分配方包括维生素、氨基酸、糖和其他重要营养成分，保证马正常肌肉活动和耐力。为运动马提供快速、高效的能量供给，实现快速有效的体能补充。同时产品中的矿物盐，微量元素可以帮助您的爱马在比赛后快速恢复体能，并及时补充身体出汗流失的电解质，避免出现肌肉僵硬，促进身体恢复活力，让您的马处于良好的健康状态。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特征 -重要成分

Cavalor An Energy Boost is a specially formulated blend for sport horses that contains important and easily digestible sugars, electrolytes, vitamins, and amino acids for a boost of energy and speedy recovery.

Cavalor 能量棒专门为运动马设计的配方，含有身体需要重要的营养成分，可以轻松消化吸收的糖分，电解质，维生素，氨基酸，为马提供持续动力，促进体能恢复。

- **Glucose** is a carbohydrate that is quickly absorbed in the body and an important energy source. Glucose also stimulates the absorption of electrolytes.
葡萄糖是一种碳水化合物，在体内迅速吸收，是一种重要的能量来源。葡萄糖还能促进电解质的吸收。
- **B vitamins (B1, B2, B3, B6, B12)** increase oxygen absorption in tissue and in blood, providing the horse with more stamina for improved performance. These water-soluble vitamins are absorbed immediately and have a direct impact on performance.
维生素 B 族 (B1, B2, B3, B6, B12) 可以加强身体组织和血液的氧的吸收，提高马的耐力和竞技表现，这些可以溶于水的维生素可以有效被身体吸收，直接影响马匹运动表现。
- **Vitamin C** plays an important role in flushing toxins from the body, protecting cells, and many other bodily functions.

维生素 C 在在身体中在去除毒素的过程中发挥重要作用，保护细胞，维护身体其他功能代谢。

- **Essential oils**, including that of lemon, lime, and eucalyptus, ensure improved energy transport and are powerful antioxidants. They protect the body from harmful substances formed during exertion.

混合植物精油成分配方包括柠檬，青柠，尤加利等可以促进能量传输，它们具有强大的抗氧化作用，保护身体防御在运动过程中机体产生的有害成分（毒素）的入侵。

Sport horses often break a sweat from strenuous activity, stress, or transport. This can cause them to lose important minerals and have negative effects on stamina, leading to fatigue and sore muscles.

运动马在大量运动后，或者经历精神紧张，运输后会出汗，会导致身体流失重要矿物微量元素，并对竞技状态和耐力产生不良影响，并出现肌肉疲惫和酸痛现象。

Cavalor An Energy Boost contains **important electrolytes (Na, K, Cl, Mg, Ca)** for optimum muscle function.

Cavalor 能量棒含有重要矿物微量元素(Na, K, Cl, Mg, Ca) 维持肌肉功能处于最佳状态。

The **essential amino acids leucine, isoleucine, and valine (BCAA)** aid in the effective and swift regeneration of microtears in muscle tissue.

身体必不可少的氨基酸成分 BCAA 可以有效快速促进肌肉组织中微受损机体的修复。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Intense exertion can cause blood glucose levels to drop sharply, having a negative effect on athletic performance. We recommend administering a dose of Cavalor An Energy Boost shortly before intense activity (no more than a half hour prior) to keep your horse's glucose levels at an optimum level.

高强度运动可能导致血糖水平急速下降，直接对竞技状态产生不良影响。我们建议您在剧烈运动前（不超过半个小时之前）使用一支能量棒，保持您的爱马血糖水平处于最佳状态。

A second dose is recommended after exertion to ensure optimum recovery.

剧烈运动/比赛后再用第二支，确保身体体力得到最佳恢复。

Dosage per horse 建议剂量:

- Ponies and leisure horses: ½ booster
PONY 和娱乐骑乘马匹：每次半支
- Sport horses: 1 booster Maximum 3 boosters per day. 运动马每次一支，每天不超过 3 支。1 booster = 60 g 1 支=60 克

Please note: Always provide fresh drinking water when administering.

请注意：使用期间保证马随时可以喝到饮用水。



4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存

Keep in a cool, dry place. Keep out of reach of children.

Use within 1.5 years after production date.

阴凉干燥处储存，远离儿童。

保质期：1 年半。

